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6. zasadnutie Rady školy (RŠ) pri Základnej škole Slovenského národného povstania Strečno 
sa uskutočnilo dňa 21.06.2023 o 16:00 hod. v priestoroch základnej školy. 
 
 
 
Zúčastnení členovia RŠ:  Ing. Daša Balogová - predsedníčka RŠ 
      

Ing. Ivana Tavačová 
Mgr. Silvia Brűnnová 
Mgr. Michaela Gilániová 
Mgr. Karolína Horváthová 
p. Pavol Kubička 
p. Jana Obertová 

      
 
 
Ospravedlnení členovia RŠ:         p. Beáta Badibangová, p. Marek Hanuljak,  

p. Peter Prieložný, Bc. Oľga Škripková 
 
 
     
Pozvaní hostia:                       Mgr. Matúš Čička - riaditeľ ZŠ 
      Bc. Dušan Štadáni - starosta obce/zriaďovateľ ZŠ 
      Mgr. Michal Klocáň 
 
Zapisovateľ:     Ing. Daša Balogová 
 
   
Program: 

 
1. Otvorenie 

2. Aktuálne informácie o škole, aktuálne projekty, pripravované aktivity 

3. Rôzne/Diskusia 

4. Záver 

 
K bodu č. 1:  Otvorenie zasadnutia: 
Mgr. Matúš Čička, riaditeľ školy a Ing. Daša Balogová, predsedníčka RŠ privítali  
v úvode zasadnutia p. starostu a všetkých zúčastnených členov RŠ. Zároveň bola 
ospravedlnená neúčasť členov RŠ. Konštatovala, že podľa počtu zúčastnených členov je RŠ 
uznášania schopná. 
 
K bodu č. 2:  Aktuálne informácie o škole, aktuálne projekty, pripravované aktivity 
 Stretnutie otvoril Mgr. Michal Klocáň prezentáciou projektu https://budmelepsi.online/ 
vytvoreným v spolupráci s nadáciou Orange – spoločnosť poskytla technické vybavenie -  
počítač a tlačiareň. Projekt je zameraný na prevenciu proti kyberšikane, na bezpečné 
správanie sa v online priestore na internete a pod. Žiakom bola počas besied predstavená 
možnosť pomoci v prípade stretu s rôznou formou šikany, prostredníctvom online chatu - 
online schránka dôvery (chat je napojený priamo na školených pedagógov).  Kontakt je 
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možný aj cez formulár priamo na stránke. V ďalšom období budú informovaní aj rodičia 
žiakov o možnosti vyjadrenia spätnej väzby odoslaním správy cez online chat. Na stránke sú 
aktuálne zverejnené podporné články z oblasti kyberšikany. 
 
 V ďalšej časti stretnutia p. riaditeľ informoval o havarijnom stave kotolne. Aktuálne je 
kotolňa na základe revíznych správ bez ďalšej komplexnej rekonštrukcie nefunkčná. Daný 
stav potvrdil aj p. starosta, ktorý informoval, že financie na opravu kotolne budú požadované 
z  Ministerstva školstva SR z kapitoly účelovo určenej na riešenie havarijných situácií podľa 
§ 4 c zákona č. 597/2003 Z.z. 

 
 P. riaditeľ informoval o počte zapísaných žiakov nastupujúcich do prvého ročníka – 20 
žiakov, 4 žiaci majú odklad začiatku plnenia povinnej školskej dochádzky. Bude vytvorená 
jedna trieda.  
 
 Výsledky testovania monitor 9 – Slovenský jazyk a literatúra – škola dosiahla priemer 
58,2% (celoslovenský priemer je 58,7%); Matematika – priemer školy 55,6% (celoslovenský 
priemer je 55,1%).  Všetci žiaci boli prijatí na stredné školy – gymnázium, stredné odborné 
školy a pod. Bližšie informácie budú zverejnené v Správe o výsledkoch a podmienkach 
výchovno-vzdelávacej činnosti Základnej školy Slovenského národného povstania v Strečne 
za školský rok 2022/2023. 
 
 P. riaditeľ informoval o plánovanom použití finančných prostriedkov z 2% daní – cca 
2 400€ – spoločnosť Donghee neposkytla tento rok 2% z dane škole, avšak niektorí manažéri 
sa rozhodli škole 2% individuálne poskytnúť. Prostriedky sa plánujú využiť na školskú 
čitáreň a tiež na obnovu PC učebne.  
 
 Spoločnosť Franke Slovakia, s.r.o. daruje škole 3D tlačiareň. Škola tiež prijala dar vo 
výške 700€ od miestneho podnikateľa, ktorý je účelovo darovaný na revitalizáciu PC učebne 
(resp. na IKT vybavenie). 

 
 Bola zodpovedaná otázka Mgr. Horváthovej ohľadom školskej čitárne – v čitárni sa 
nachádzajú knihy pre mimo čítankové čítanie (napr. viac ks z jedného titulu), povinná alebo 
odborná literatúra. 
 
 Rámcový učebný plán – aktuálne schválený návrh 1 hodiny telesnej výchovy navyše na 
školách si pravdepodobne vyžiada úpravu rámcového učebného plánu. Zmena ovplyvní 
aktuálne nastavený učebný plán, rozvrhy, pracovné úväzky a pod. Zmeny, ak budú potrebné 
sa vykonajú až po vydaní metodického usmernenia z ministerstva školstva. 
 
 Škola dostala ponuku od súkromnej spoločnosti – inovatívnej jazykovej školy -  „My 
brain academy“, pre žiakov ohľadom vytvorenia konverzačnej skupiny anglického jazyka – 
skupina max.8 detí – cena je predbežne cca 25€/mesiac – rodičia budú informovaní 
prostredníctvom Edupage. V prípade, že rodičia prejavia záujem, škola poskytne na výučbu 
priestor. 
 
K bodu č. 6: Rôzne/Diskusia 
 P. riaditeľ otvoril tému do diskusie aj pre členov Rady rodičov ohľadom návrhu na úpravu 
školského poriadku, v ktorom by bolo zapracované, aby deti odovzdávali mobilné telefóny na 
začiatku vyučovania do vopred pripravenej skrinky. Samozrejme by bola zohľadnená 
požiadavka mať pri sebe mobilný telefón/ smart hodinky napr. zo zdravotného dôvodu. Návrh 
vznikol po viacerých situáciách, napr. žiaci bývajú odpútaní od témy vyučovania, 
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nepozornosť žiakov počas vyučovania, nevhodné fotenie, narastajúci počet detí s rôznymi 
poruchami správania a pod. Rovnako rôzne podporné aktivity školy – besedy, diskusie 
ohľadom prevencie pred kyberšikanou podporujú žiakov v princípe byť viac v reálnych 
situáciách a „offline“.  
 
 P. riaditeľ upozornil, že p. Prieložnému končí mandát člena RŠ (z dôvodu odchodu dcéry 
na strednú školu), preto podľa pravidiel stanovených v Štatúte sa nový člen doplní z radov 
rodičov, ktorý nasleduje podľa počtu hlasov získaných vo voľbách. Ďakujeme p. Prieložnému 
za doterajšie pôsobenie v RŠ a želáme mu hlavne veľa zdravia, pracovných či osobných 
úspechov. 
 
 Predsedníčka RŠ prediskutovala s členmi RŠ aktuálnu potrebu počtu zasadnutí podľa 
Štatútu – plán zasadnutí RŠ. Členovia RŠ vyjadrili aj naďalej súhlas s dohodnutým plánom 
zasadnutí z 1. zasadnutia RŠ, zo dňa 16.06.2021, zapísaného v zápisnici č.1/2021 - RŠ sa 
dohodla aj na koncepte stretávania sa - a to na začiatku a v závere školského roka. V 
priebehu školského roka sa stretnutia dohodnú podľa aktuálnych požiadaviek. 
 
K bodu č. 7. Záver 
Na záver sa predsedníčka RŠ poďakovala všetkým prítomným za podnetnú diskusiu, účasť a 
za spoluprácu. 
 
V Strečne, dňa 26.06.2023 
 
Zápisnicu vyhotovil:   Ing. Daša Balogová  ......................... 
 

Dňa    ......................... 
  
 
Zápisnicu overil:   p. Jana Obertová  ......................... 
 

Dňa    ......................... 
 
 

Predsedníčka RŠ  ......................... 
 

Dňa    ......................... 
 

Prílohy: 
Prezenčná listina 


